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TBMM'de kadın oranı yeni dönemde yüzde 20'yi bulacak gibi. Ancak yarısının kadın olmasını isteyen kadın örgütleri 

kızgın.

Haziran seçimleri için aday listeleri açıklandı. Meclis’in yarısının kadın olmasını isteyen kadın örgütleri sonuçlar 

karşısında hayal kırıklığına uğradı. Meclis’e 275 kadın, Haklı Kadın Platform’u gibi sivil inisiyatiflerin gücü ancak 

kadın aday oranının yüzde 9’dan yüzde 20’ye çıkmasına yetti. Sıralamalara bakıldığında meclise girebilecek kadın 

sayısı 100’e yakın görünüyor. 550 milletvekili içinde 48 iken 100 kadın yer alacak.. Eh buna da şükür demek gerek.  

Bu kampanyaların önemli bir destekçisi olan TÜSĐAD Başkanı Ümit Boyner, aday belirleme sürecinde ön seçimin bir 

kural olmasının yıpratıcı tartışmaları ortadan kaldıracağına inanıyor. Boyner, bu durumda kişilerin değil partilerin 

politikalarının gündeme geleceğini belirtiyor ve ekliyor: “O nedenle siyasi partiler kanununun daha demokrat hale 

getirilmesi gereğini bir kez daha açıkça görüyoruz.”� 

 

Đşçi, ev kadını yok  

Kadın Adayları Destekleme Derneği (KA-DER) ise sonuçlardan hiç de memnun değil. Başkan Çiğdem Aydın, büyük 

bir hayal kırıklığı yaşadıklarını söylüyor. “Siyasi partiler alışkanlıklarından vazgeçmediler ve bir genel seçime daha 

‘erkek erkeğe’ gitmeye, Türkiye’yi yine erkek dayanışması ve zihniyetiyle yönetmeye karar verdiler” diyen Aydın, 

işçi, ev kadını gibi kadınların adaylar arasında yer bulamadığını ekliyor. “Aday gösterilen bir avuç kadının eğitim 

düzeyi her zaman olduğu gibi erkeklerden yüksek. Erkek adayların yüksek kalitede olması gibi bir kural ise yok” 

diyen Aydın, şunları söylüyor:  

“KONDA’nın KA.DER için yaptığı Siyasette Kadın Temsili Araştırması, seçmenin kadın adayları destekleyeceğini, 

siyasette daha çok kadın olursa siyasi üslubun iyi yönde değişeceğini, kadın ve ülke sorunlarına daha hızlı ve etkin 

çözüm üretileceğini söylüyor. Bunun gerisinde kalan tutucu erkek siyasetçileri kınıyoruz.”  

Đş dünyasından seçilebilir sıralarda AK Parti’den TOBB üyesi Özlem Yemişçi, CHP’den Kamil Koç’un 

hissedarlarından Sena Kaleli bulunuyor.  

Kadınlar için mücadele bitmiyor. “Yetmez, devam...”  

 

Adana sanayiciliğe yeniden dönüyor  

Adana’ya bahar tüm güzelliğiyle gelmiş. Kent mis gibi kokuyor. Çünkü portakal çiçeklerinin zamanı şimdi. Ekonomi 

Gazetecileri Derneği’nin düzenlediği Anadolu gezilerinden biri için gittiğimiz Adana’da hem doğayla içimiz açıldı, 

hem de aldığımız bilgilerle. Hacı Sabancı tarafından yıllar önce kurulan Organize Sanayi Bölgesi çok hareketli. 

Yönetim Kurulu Başkanı Bekir Sütcü kapasite kullanım oranlarının arttığını, yeni yatırımların sırada olduğunu 

söylüyor.  

1.3 milyar dolarlık yeni yatırımdan söz ediyor Sütcü. Bölgede 365 hektar alanı yeniden sanayiciye satacaklarını 

belirtiyor ve “Adana kabuğunu kırıyor. Yeniden sanayiciliğe dönüyor” diyor.  

Seyhan kıyısında açılan lüks restoranlardan birinde bir araya geldiğimiz Toyota Türkiye CEO’su Ali Haydar Bozkurt 
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ise fanatik bir Adanalı olarak kent için bazı önerilerde bulunuyor. Bozkurt her yıl bu mevsimde mutlaka Adana’ya 

portakal çiçeklerini görmeye geldiğini söylüyor. “Kiraz ağaçlarını görmek için dünya Japonya’ya akıyor. Adana da 

portakal ağaçları için böyle bir turizm başlatabilir.  

Üstelik bizim ağaçlarımız kokuyor” diyor.  

Güneydoğu’dan aldığı göçle bugün işsizlikte yüzde 26 ile Türkiye’de ilk sırada yer alan Adana, zenginlikle 

yoksulluğun iç içe yaşadığı bir kent. Yatırımların artması önemli. Đçimizi açan bilgi de bu dönemin başladığı 

müjdesi!
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